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NUMMER 220
MEI 2024

Beste leden,

De afwezigen hadden weeral ongelijk! En ik kan 
het weten…..Onze voorbije ledenvergadering op 
18 april bleek een fantastische ervaring. Onder een 
stralende lentezon genoten onze sportieve leden 
van het prachtige Kempische natuurlandschap 
onder de deskundige leiding van boswachter Eddy. 
Een druppeltje Bie’moncello onderweg zorgde 
voor de nodige energie. Dank je wel Inge, Dave 
en Bieke voor dit initiatief - het smaakt naar meer.

Donderdag 16 mei is het alweer onze laatste 
ledenvergadering van dit werkingsjaar en als 
afsluiter hebben we Mattias Desmet, auteur van het 
boek De psychologie van totalitarisme uitgenodigd.
En noteer zeker ook al de datum van ons 
zomerfeest in uw agenda; op 21 juni zijn wij te 
gast bij De Pastorie in de Watermolen te Kasterlee. 

Tinne Aerts
Voorzitter Ontbijtclub
2023 - 2024

Mattias Desmet (1976) is professor 
klinische psychologie verbonden 
aan de Vakgroep Psychoanalyse 
en Raadplegingspsychologie van 
de Universiteit Gent. Hij heeft een 
doctoraat in de psychologie en een 
masteropleiding in de statistiek. Zijn 
specialisatie is psychoanalyse.
Tijdens de coronacrisis sprak Desmet 
zich uit tegen de maatregelen, die hij 
uitlegde als een stap op weg naar 
totalitarisme. 

In 2022 verscheen bij de Vlaamse uitgeverij 
Pelckmans Desmets boek De psychologie 
van totalitarisme. Het is een betoog over hoe 
de massa zich overgeeft aan totalitarisme, 
voortbouwend op werk van de Franse arts en 
psycholoog Gustave le Bon, de Duitse filosofe 
Hannah Arendt en de Franse poststructuralist 
Foucault. Desmets boek was, tenminste in het 
jaar dat het gepubliceerd werd, verplicht 
leesmateriaal voor het vak ‘Cultuur- en 
maatschappijkritiek’ dat Desmet in dat jaar 
in het tweede jaar van de bacheloropleiding 
Psychologie doceerde.

Donderdag 16 mei
Mattias Desmet

De psychologie van 
het Totalitarisme

Link 21

Onze voorzitter in de “kijker” !

Tinne mocht op 26/03 vernemen dat zij 
genomineerd was voor een  #ZigZagHR 
ZoHRo Award in de categorie HR Freelancer 
van het jaar. Er waren meer dan 180 
inzendingen en Tinne staat op de shortlist, 
samen met 4 andere genomineerden.
Op 26/4/24 moet zij gaan pitchen bij de jury 
en op 31/5 wordt de finalist bekend gemaakt 
tijdens een groot HR event in Mechelen.
ZigzagHR is een toonaangevend medium 
(print & online) in de HR wereld, dus ons Tinne 
is toch wel heel trots op deze nominatie!

Vanaf 26/4 wordt dit heel breed 
gecommuniceerd in de HR wereld. 

Voorlopig info op  
https://zigzaghr.be/event/zohro-awards

Wij ontvangen u graag op donderdag 16/05 in de Link21
Spreker:  Professor Mattias Desmet.
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De dagelijkse leiding bij Hermans Heftrucks is in handen van vier 
veertigers die geboren en getogen zijn in Rijkevorsel. Dennis Renders 
(CEO), Nic Mertens (service), Philip Knaepkens (verkoop) en Geert 
Hermans (verhuur) groeiden praktisch met elkaar op en verdelen 
de taken voor de 45 werknemers. “Het helpt dat we elkaar al zo 
lang kennen”, zegt Geert Hermans. “We hoeven geen fluwelen 
handschoenen aan te trekken om in een zakelijke discussie aan de 
ander iets duidelijk te maken.” Philip en Geert leiden ons rond in 
Rijkevorsel, Dennis en Nic zijn tijdens ons bezoek in de vestiging van 
Ranst aan het werk.

Sales Manager Philip Knaepkens neemt ons mee door de verschillende 
afdelingen van Hermans Heftrucks. Overal staan hoogwerkers, 
verreikers, schaarliften en heftrucks netjes bij elkaar te wachten op 
een koper of huurder. Medewerkers rijden af en aan of zijn bezig 
aan onderhoud en herstellingen. “Onze klanten zijn actief in de 
bouw, industrie, logistiek en de groensector. Denk aan tuinbouwers, 
dakwerkers of ook ramenwassers. Alles wat in de hoogte moet gaan. 
Er zit wel wat vertraging op de bouwsector, daar gaat de verhuur 
wat minder. Dat wordt gedeeltelijk goedgemaakt door de installateurs 
van zonnepanelen. Dat laatste gaat momenteel heel hard. Voor de 
verhuurmarkt hebben we momenteel 850 voertuigen ter beschikking.”

En dan te bedenken dat het allemaal heel klein begon. Paardenkoopman 
Victor Hermans zag begin jaren zestig dat landbouwers hun paard en 
kar inruilden voor een tractor en ging dan ook zelf landbouwvoertuigen 
aan de man brengen. Victors kinderen rolden als vanzelf mee in de 
zaak. Naarmate de landbouw achteruitboerde en de industrie in de 
Kempen van de grond kwam, deed de heftruck zijn intrede in het 
gamma van de familie Hermans.

“De vraag naar heftrucks en intern transportmateriaal groeide sterk 
in die jaren”, zegt Geert Hermans, kleinzoon van stichter Victor en 
verantwoordelijk voor de verhuur. Hij is waarschijnlijk het best geplaatst 
om door de geschiedenis van het bedrijf te gaan. “Pas in 1994 is het 
bedrijf zich volledig gaan toespitsen op heftrucks en klanten uit de 
industrie. De verkoop en de verhuur van verreikers en hoogwerkers 
kwam daar in het begin van deze eeuw nog bij en sindsdien gaat 
alles in stijgende lijn.”

Het bedrijf snakt naar meer ruimte en die is er ook, alleen kost het tijd 
om alles vergund te krijgen om uit te breiden. “Stapsgewijs hebben we 
de gronden naast onze bedrijfshallen kunnen verwerven. Dat is een 
lang proces geweest. Momenteel zijn we al 2,5 jaar aan het trekken 
om de nodige vergunningen te krijgen om een nieuwe hal te zetten”, 
zegt Geert Hermans. “De plannen liggen klaar, maar we moeten dus 
nog even geduld oefenen.”

Heylen Group

Bij de zestigste verjaardag van Hermans Heftrucks in 2022 nam 
Heylen Group een meerderheidsbelang in het bedrijf. De komst van 
de industriële holding uit Herentals zette de ambities om te groeien 
kracht bij. “Die ambitie is heel groot, ook bij ons”, zegt Sales Manager 
Philip Knaepkens. “De komst van Heylen Group is heel aangenaam 
verlopen. We zitten meerdere keren per jaar samen om te kijken waar 
we naartoe willen en kunnen. Of het helpt dat Heylen Group ook 
Kempense wortels heeft? Dat denk ik wel, het praat gemakkelijker. 
Heylen investeert in bedrijven waar al stabiliteit en rendement is. Ze 
denken op langere termijn en gaan niet voor snelle winsten. Er zijn voor 
ons al deuren opengegaan die anders gesloten zouden blijven. We 
willen ook groeien door overnames. Zo hebben we met de overname 
van sectorgenoot Tuvo in Ranst ook een voet binnen in de Antwerpse 
rand. Dat helpt om ons territorium uit te breiden.”

Studentenvereniging

Bij busbouwer Van Hool in Koningshooikt belanden straks 1.100 
werknemers met een uitgesproken technisch profiel op straat. Worden 
die mensen met open armen verwelkomd in Rijkevorsel? “Zeker 
weten”, zegt Geert Hermans. “Technisch geschoold personeel vinden 
blijft een uitdaging. We hebben voortdurend vacatures openstaan. 
Vooral mensen met een opleiding elektromechanica zijn heel moeilijk 
te vinden en iedereen vist in dezelfde vijver. Bij Thomas More in 
Geel zijn we altijd aanwezig op de jobdagen. We sponsoren er ook 
de studentenvereniging elektromechanica EMT. Dat loont. Van de 
studenten die bij ons een stage hebben gedaan, zijn er verschillende 
blijven hangen.” Binnenkort organiseert Hermans Heftrucks zelfs een 
kartingwedstrijd op het bedrijfsterrein. “Met de GP Hermans Heftrucks 
willen we de studenten uit Geel en ook die van Vito Hoogstraten al 
eens naar hier krijgen om op een ludieke manier met ons kennis te 
maken.”

Fotoshoot

Het bedrijf investeert veel om werknemers te vinden en tevreden te 
houden. “We hebben sinds kort een social mediamanager in dienst”, 
zegt Philip Knaepkens. “Dat helpt niet alleen om klanten te vinden. 
Via sociale media kunnen we ons ook profileren als een bedrijf waar 
het aangenaam werken is. Ondanks het chronische gebrek aan 
plaats gaan we een deel van de bovenverdieping omvormen tot een 
gezellige eetruimte met wat ontspanningsmogelijkheden zoals een 
darts. We hebben ook onze jaarlijkse familiedag in De Mosten, we 
doen een eindejaarsdrink, zetten als bedrijf samen de bouwvakantie 
in en organiseren een teambuilding in het Schapenhof.” Binnenkort 
zet het bedrijf de deuren open voor tien gelukkige kinderen voor een 
communie- en lentefeestshoot in een heftruck of hoogwerker. “We 
kregen elk jaar wel zo’n vraag en daarom hebben we het maar 
ineens professioneel georganiseerd. De beschikbare plaatsen waren 
in een mum van tijd weg”, zegt Geert Hermans. “We voorzien zelf de 
fotograaf en bezorgen de kinderen tien afgewerkte digitale beelden 
waarmee ze een kaartje kunnen laten ontwerpen. We hebben daar 
niet veel mee te winnen, maar het is gewoon tof om te doen.”

http://www.hermans-heftrucks.be
*  Hermans Heftrucks 
Betrokken lid - Wim Heylen

HERMANS HEFTRUCKS  
wil ook na 62 jaar nog hoger mikken

Wat in 1962 begon als een smidse waar de lokale landbouwers ook 
een tractor op de kop konden tikken, groeide in zes decennia uit tot 
een specialist in hefwerktuigen met naam en faam tot in het buitenland. 
Hermans Heftrucks barst anno 2024 in Rijkevorsel uit zijn voegen en 
mikt op uitbreiding. “De plannen liggen klaar, maar we moeten nog 
even geduld oefenen.”



Tip van de week: 
Doorstorting Bedrijfsvoorheffing 

Ondanks de strengere controles, blijft het nuttig om de 
vrijstellingen van doorstorting bedrijfsvoorheffing goed op te 
volgen. Het zijn behoorlijke lastenverlagingen.
Na een arrest van het Grondwettelijk Hof, worden de spelregels 
rond vrijstelling voor ploeg- en nachtarbeid aangepast. Hierbij 
verdient de feitelijke organisatie op de werkvloer extra 
aandacht : ploegen van gelijke omvang e.d..

Daarnaast keurde de Vlaamse regering enkele nieuwe 
steunzones goed die vanaf 01.11.2024 in werking zouden 
moeten treden. Voor de Kempen is dit de zone “Turnhout-
Beerse”, maar ook Limburg (zone Lanaken), de as Antwerpen-

Brussel (zone aan de Stad Antwerpen én zone in Machelen-
Vilvoorde) en in West-Vlaanderen (zone rond Wielsbeke). 
Maak nauwkeurige plannen van eventuele investeringen 
waaraan tewerkstelling gekoppeld is in functie van de 
aanvraagprocedure.

Voor meer informatie staan onze experten bij Salar ter 
beschikking.
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iO verzorgt digitale marketing van Lidl Benelux
Blended agency iO, met kantoren in Gent, Antwerpen, Herentals en Brussel, zal de digitale 
aanwezigheid van Lidl versterken in België en Luxemburg.

IO is een blended agency dat werd opgericht in 2005. Dat 
betekent dat het bedrijf de marketing, technologie, content, 
strategie en creatie samenbrengt. iO heeft straffe klanten zoals 
onder andere Audi, Brussels Airport, Efteling, Eneco, Fiberklaar 
en Worldline

Daar komt nu ook Lidl Benelux bij. “Tijdens het pitchproces 
werd duidelijk dat iO een hecht team is van digital experts, met 
ieder hun eigen specifieke achtergrond en ervaring. iO heeft 
doorheen het hele traject steeds aandachtig geluisterd naar ons 
en onze noden, gerichte vragen gesteld, en hun inzichten met ons 
gedeeld. Vanuit een verregaande expertise, maar vooral ook met 
veel goesting en ambitie om Lidl mee te helpen groeien”, zegt 
Elke De Vuyst, Head of Marketing van Lidl België & Luxemburg.

“Lidl heeft, net als wij, de gezonde ambitie om te groeien via 
zijn digitale kanalen”, zegt Pieter Janssens, CEO van iO. 
“Wij zijn enthousiast over de samenwerking en kijken ernaar 
uit om de winkelketen als vaste partner op alle vlakken te 
ondersteunen.”

*  IO 
    Betrokken lid - Pieter Janssens  

*  Salar
    Betrokken lid - Chris Verleye  
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Pidpa: innovatie in water
Elk jaar produceert en levert Pidpa, het integraal waterbedrijf, meer 
dan 64 miljoen m³ drinkwater aan haar 1,3 miljoen klanten. Hiervoor 
beschikt zij onder meer over 11 waterproductiecentra, verspreid 
over haar werkingsgebied.

Voortdurend is Pidpa in de weer om haar productie- en 
leveringsprocessen te optimaliseren, en dit met de focus op een 
duurzaam en integraal waterbeheer.  Onlangs werd zo gestart met 
de bouw van een nieuw waterproductiecentrum in Oud-Turnhout, 
dat de bestaande infrastructuur, gelegen aan de Kinschotsebaan, 
zal vervangen. De nieuwste grondwaterzuiveringstechnieken zullen 
worden ondergebracht in 1 compact, modern gebouw, daar waar nu 
de bestaande installaties verspreid zijn over verschillende gebouwen.

Vorig jaar opende Pidpa haar nieuwe waterproductiecentrum in Essen 
met tal van innovatieve toepassingen op het vlak van duurzaamheid 
(geen chemicaliëngebruik in het zuiveringsproces en desinfectie 
met UV-licht ter vervanging van chloor), energetisch efficiënt en 

met doorgedreven  automatisering om de bedrijfszekerheid te 
maximaliseren. Stuk voor stuk voordelen die men eveneens zal 
terugvinden in het nieuwe waterproductiecentrum van Oud-Turnhout.

Het nieuwe gebouw in Oud-Turnhout wordt geplaatst naast de 
bestaande installatie. Zo kan het huidige waterproductiecentrum in 
werking blijven tot de nieuwe waterzuivering wordt opgestart. Na 
aanvang van de voorbereidingswerken eind  2021 werd in 2022 
gestart met de effectieve bouw van het nieuwe waterproductiecentrum. 
Deze werken zullen duren tot 2025.

De Peuter aannemingen heeft eerst het waterproductiecentrum in 
Essen gebouwd en nu is Oud-Turnhout aan de beurt. De nieuwste 
technologieën worden toegepast om een duurzaam productieproces 
te bouwen.

In de eerste helft van 2025 willen we dit nieuwe waterproductiecentrum 
in gebruik nemen. Dankzij onze partners De Peuter Aannemingen 
en Smet Group verlopen de werken zoals voorzien:

De Peuter bouwt aan nieuw 
waterproductiecentra in Oud Turnhout
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Ondertussen is het hoofdgebouw wind- en regendicht, 
metselwerken binnen zijn klaar. De werken binnen (zoals 
binnenleidingwerk, pompen, trappen, bordessen… ) 
zijn gestart.

Voor het dienstgebouw ligt de fundering klaar.

Alle nieuwe watervangputten zijn geboord en afgewerkt 
met een betonnen kamer. Vier van deze nieuwe putten 
worden al gebruikt via het oude waterproductiecentrum.

Alle ruwwaterleidingen zijn geplaatst en aangesloten aan de nieuwe 
watervangputten en het nieuwe waterproductiecentrum. We leggen 
een nieuwe hogedrukleiding aan voor de aansluiting van het nieuwe 
productiecentrum op het distributienet.

Dit project is een praktijkvoorbeeld van onze missie om de 
waterproductie te vernieuwen en te verbeteren door middel van 
met geavanceerde technologieën en processen, altijd met een diepe 
toewijding aan grote aandacht voor duurzaamheid. 

*  Aannemingen De Peuter
Betrokken lid - Koen De Peuter 
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Zomerfeest in de Watermolen te Kasterlee
Onder leiding van Carl, Loes en Wout van De Pastorie “Touch of Paris”.

21/06/2024
Uitnodigingen worden nog verstuurd. Wees er tijdig bij. Aantal personen zijn beperkt.

➝

Verslag ochtendwandeling 18 april
Donderdagmorgen onder een stralende zon mochten wij onze 
leden verwelkomen op Tennisclub Ter Heyde.
Na het klassieke ontbijt stelde de heer Eddy Vercammen zich 
voor. Als boswachter van de regio kent hij Olensbroek zoals 
zijn “broekzak” en nam hij ons mee voor een tocht langs enkele 
fantastische plaatsen. De uitzichten deden menigeen onder ons 
met open mond staan staren. Wie had gedacht dat de bossen 
en velden rond “Hertals” zo een schitterende decors zouden 
zijn. Pareltjes !
Halverwege was er voor onze leden nog een verrassing: een 
verse fruitsap of een Biemoncelle citroen, lémon of appelsien 
traktatie !

Iets later als voorzien zijn we met 
de hele groep terug aangekomen 
op ons vertrekpunt maar we 
kunnen heel zeker besluiten dat 
we in het volgend bestuursjaar 
een nieuwe wandeling zullen 
opnemen. We laten u genieten 
van de foto’s.
Het bestuur.



Secretariaat
Ontbijtclub Kempen
Drukservice-Impressa nv
Greesstraat 13 - 2200 Herentals
t 014 28 55 55 - f 014 28 55 50
tb@impressa.be

Voorzitter: Tinne Aerts
Secretaris: Michel Sollie
Finance & Accounting: Gerald Favril
Nieuwsbrief & website: Dave Van Den Putte
Ledenwerking: Inge De Roovere
Organisatie & Events: Tom Bongaerts, Koen Vanlommel, Dave Van Den Putte

Samenstelling bestuur werkingsjaar 2023-2024

D A T A  W E R K I N G S J A A R
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16/05/24 : Spreker Mattias Desmet – Prof. Klinische Psychologie en auteur van 
boek “De psychologie van totalitarisme”

21/06/24 : Zomerfeest o.l.v. chef Carl Wens van De Pastorie * bij De Watermolen 
in Kasterlee

19/09/24 :
24/10/24 : Charlotte De Brabander
21/11/24 : Bezoek Rechtbank Turnhout
19/12/24 :

Save the Date

2.000 zonnepanelen van 
Earth ondersteunen de 
duurzame ambities van Henco
Bij Henco in Herentals zetten ze al sinds het begin in op het 
vergroenen van hun productieketen. Henco beschikt over 3 
sites in Herentals, waarvan nu alvast de eerste wordt ingevuld 
met 2.000 zonnepanelen van Earth met een totaal vermogen 
van 1.100 kWp. Dat is 7% van de totale energiebehoefte van 
Henco, wiens productie van componenten voor de sanitaire en 
verwarmingsindustrie behoorlijk energie-intensief is.

Henco heeft een succestraject uitgebouwd gebaseerd op een 
strategie van kwaliteit, ervaring en duurzame oplossingen. Henco 
kwam zo Earth op het spoor. Begin april start Earth met de installatie 
van 2.000 zonnepanelen op de Henco site, langs de E313 in 
Herentals. Een grote banner langs de autosnelweg moet dat ook in 
de kijker zetten. Earth is sinds 2013 een pionier in duurzame maar 
ook betaalbare, kwaliteitsvolle energieoplossingen voor bedrijven, 
overheden en particulieren.

ENORM POTENTIEEL
Luc Demeyere, CEO van Earth: “We zitten middenin de energie-
transitie waar zonnepanelen een grote rol in spelen. Industriële 
bedrijven met een grote energiebehoefte als Henco zijn zich meer 
en meer bewust dat zonnepanelen op hun bedrijfsdaken hen erg 
veel voordeel kunnen opleveren. Bedrijfsdaken bieden een enorm 
potentieel om de energietransitie te realiseren. Daarom komen 
bedrijven als Henco ook bij Earth terecht, dankzij onze ervaring 
kunnen we snel en efficiënt inspelen om die duurzame ambities 
versneld uit te rollen. We zijn dan ook zeer opgetogen dat Henco 
voor Earth gekozen heeft. Ga je als ondernemer slim en efficiënt 
om met energie, dan kan je daar veel voordeel uit halen.”

ENERGIEMONITORING
Geert Jacobs, manufacturing director bij Henco: “Bij Henco alsook 
bij onze moederholding Aalberts is de transitie om onze producten 
en processen te verduurzamen reeds enkele jaren geleden 
ingezet. Met onze kwalitatieve producten voor waterverdeling en 
energiezuinige verwarming dragen we reeds vol bij aan de globale 
duurzame ontwikkelingsdoelstellingen (SDG’s). Daarenboven 
nemen we onze processen continu onder de loep en zoeken 
we naar verbeteringen. Zo werden in het recente verleden heel 
wat laadpunten geplaatst in het kader van elektrificatie van het 
wagenpark, verminderen we gebruik van verpakkingsmaterialen, 
reduceren we afval tot een absoluut minimum, en zetten we in 
op energiereductie a.d.h.v. een gedetailleerde energiemonitoring. 
We zijn zeer blij dat nu ook het eerste zonnepanelen project 
samen met Earth op onze nieuwste site te Herentals van start kan 
gaan, zodoende we tegen de zomer onze eerste groene stroom 
kunnen produceren.”

*  Henco
Betrokken lid - Eddy Hendrickx 
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